

Made in the Kingdom of Bahrain

اسم رائد في صناعة الطلاء في البحرين



A Leading Name in the Coating Industry of Bahrain

Introduction	مقدمة
Quality. Reliability. Service.	جودة. مصداقية. خدمة.
Who We Are	من نحن
Established reputation for quality, innovation, and customer satisfaction. We are committed to delivering exceptional coating solutions for diverse applications.	سمعة راسخة في الجودة والابتكار ورضا العملاء. نحن ملتزمون بتقديم حلول طلاء استثنائية لتطبيقات متنوعة.
Our Mission	مهمتنا
Provide superior coatings that enhance and protect surfaces, while exceeding customer expectations through innovation and quality, and contribute to a sustainable and environmentally-friendly future.	توفير طلاءات فائقة الجودة تعمل على تعزيز وحماية الأسطح، مع تجاوز توقعات العملاء من خلال الابتكار والجودة، والمساهمة في مستقبل مستدام وصديق للبيئة.
What We Do	ماذا نفعل
Architectural and Decorative Coatings Enhancing interior and exterior spaces	 i. الدهانات المعمارية والديكورية تعزيز المساحات الداخلية والخارجية
ii. Industrial and Protective Coatings Protecting various surfaces in industrial settings	ii. الطلاءات الصناعية والواقية حماية الأسطح المختلفة في البيئات الصناعية
iii. Auto Refinish and Wood Coatings Providing durable finishes for delicate surfaces	iii. طلاءات السيارات و الخشب توفير تشطيبات متينة للأسطح الحساسة
iv. Construction Chemicals and Solutions Engineering treatment solutions for good	iv. كيماويـات وحـلول الـبناء حـلول المعالجة الـهندسـية لـلخير
Why Choose Omega Paints ?	لماذا نحن
☑ Trusted Expertise and Proven Track Record ☑ Quality Assurance and Superior Products	 ✓ خبرة موثوقة وسجل حافل ✓ ضمان الجودة والمنتجات المتفوقة
☑ Local Innovator and Exceptional Delivery ☑ Personalized Assistance and Technical Support	◙ مبتكر محلي وتسليم استثنائي ◙ المساعدة الشخصية والدعم الفني